
 

 

 

 

 

Tiel, 24 mei 2017 

 

 

Betreft: Schriftelijke vragen aan het college ex artikel 41 RvO inzake stijging gemeente Tiel op de 

AD Misdaadmeter  

 

Geacht college, 
 
De VVD is geschrokken van de misdaadcijfers in de gemeente Tiel. In de AD Misdaadmeter is 
onze gemeente gestegen van de 24e plaats naar de 12e plaats. Het aantal inbraken in woningen, 
auto’s en schuren is weliswaar in 2016 ten opzichte van 2017 afgenomen, maar zijn nog steeds 
bijzonder hoog in vergelijking met het landelijke beeld. Daarnaast is er een toename van het aantal 
bedreigingen, zakkenrollen en mishandelingen, de directe veiligheid van onze inwoners neemt 
daarmee af. 
 
De VVD heeft grote zorgen over de veiligheid in Tiel in de toekomst. Waar het gaat om de High Im-
pact Crimes zien we zelfs nu al een verdere stijging in 2017 ten opzichte van 2016 (bron: 
voortgangsrapportage).  
 
In een eerste reactie van het college komt naar voren dat u verbaasd bent over de stijging, omdat 
de criminaliteit in Tiel juist fors gedaald is dankzij de inspanningen van de gemeente, politie, het 
OM, inwoners en ondernemers. De VVD vindt dat bescheidenheid gepast is waar het gaat om 
tevredenheid, blijkbaar doen vergelijkbare en/of omliggende gemeenten het (nog) beter. 
 
Voor de VVD heeft veiligheid topprioriteit. Onze inwoners moeten veilig zijn en zich veilig voelen. 
Om die reden stelt de VVD de volgende vragen: 
 
1. Herkent het college zich in de cijfers van de AD Misdaadmeter van 2017? – Zo ja, wat is de 

verklaring die kan worden gegeven voor de stijging op de AD Misdaadmeter van de 24e naar 
de 12e plaats? Is dit besproken met de politie en het justitieapparaat? – Zo nee, waarom niet?  

2. Waar gaat het precies mis en waar is bijsturing gewenst? 
3. Als u er vanuit gaat dat andere gemeenten het beter doen, hoe komt dat dan? 
4. Welke gemeenten uit de regio zijn gedaald op de AD Misdaadmeter en wat hebben deze ge-

meenten aan concrete acties ondernomen om hun gemeente veiliger te maken? 
5. Is de gemeente Tiel bereid dit te onderzoeken en hierover de commissie Bestuur middels een 

informatienota te informeren? 
6. Welke concrete nieuwe acties worden op de korte en de lange termijn ondernomen om de vei-

ligheid te verbeteren? 
7. Is er sprake van onderbezetting van de politie in Tiel? 
8. Is de criminaliteit gelijk verdeeld over de gemeente? 
 
Hoogachtend, 
 
Fractie VVD Tiel 
 


